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Başkanlar arasındaki gerginlik ilçeyi festivalden mi etti?

YÖRÜK FESTİVALİ
AKSU’DAN ALINDI

Antalya Büyükşehir Belediyesi:  önceki yıllarda Aksu At Çayırı Mevkii’nde  gerçekleştir-
diği Uluslararası Antalya Yörük Türkmen Festivali’ni bu yıl Döşemealtı-Düzlerçamı’nda 
düzenleme kararı aldı. Festivale 2 yıldır ev sahipliği yapan Aksulular ise karara tepkili…  

n BU FESTIVALE 2 yıldır ev sahipliği 
yapan Aksulular ise karara tepkili…  IYI 
Parti Aksu Ilçe Başkanı Recep Bal, 
“Vatandaşlarımız gayet eğleniyordu ve 
kültürel anlamda besleniyordu. Birçok 
Yörük aşiretinin bulunduğu ilçemizde 
bu festivalin devam etmesi daha iyi 
olurdu. Son günlerde Döşemealtı’n-
da Korkuteli-Antalya yolunda 
kazalar yaşanıyor. Orada 
da aynı sorun yaşanabi-
lir.” dedi. n 5'TE

                    

                    

ULAŞIM BAHANE EDİLDİ 

n ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 2 yıldır Aksu At Çayırı 
Mevkii’nde düzenlediği Uluslararası Antalya Yörük Türk-
men Festivali’nin yerinin değiştirilmesine karar verdi.  
Festivalin üçüncüsü, Döşemealtı ilçesinde yer alan 
Düzlerçamı-Karaman Piknik Alanı’nda gerçekleşti-
rilecek. Belediye yönetimi,  festivalin kararına ge-
rekçe olarak ise Aksu’daki ulaşım ve otopark 
sorununu gösterdi.

DEVAM ETSE İYİ OLURDU 

n Eleştirilere 
cevap ceren 

Antalya Büyük-
şehir Belediyesi 
Genel Sekreter 

Yardımcısı 
Durmuş Ali 

Arslan, “Bundan 
sonra festiva-

limiz her yıl 
farklı bir ilçede 
yapılacak. 3-4 
yıl sonra bunu 
tekrar Aksu At 

Çayırı Mevkii’n-
de yapacağız.” 

dedi. n 5’TE  

Belediyeden 
cevap 

HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n MANAVGAT’IN merkezi 
caddelerinde 3 gündür yaşanan 
elektrik kesintisi esnafı isyan 
ettirdi. Bazı esnaf, ürünlerinin 
bozulmaması için seyyar je-

neratör kullanırken bu imkanı 
olmayanlar çaresiz kalıyor. 
Esnaflar, “Etlerimiz koktu, 
dondurmalarımız eridi” diye-
rek tepki gösterdi. n 4’TE 

n TARAFTARLAR 
maç biletlerinde in-
dirim isteklerini her 
fırsatta dile getiriyor. 
Antalyaspor yönetimi 
ise 16 Eylül’de oynana-
cak olan Adana Demirspor 
maçında bir sürpriz yapmaya 
hazırlanıyor.  n 7’DE 

Maç 
biletlerinde 
indirim 
hazırlığı 

MANAVGAT’TA  
ELEKTRİK İSYANI

n 3. Foodfest Antalya Gastronomi Festivali'nin 
ilk etabı; Büyükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek ile Alanya Belediye Başkanı Osman 
Tarık Özçelik’in Alanya’da yaptığı tropik meyve 
hasadı ile başladı.  n HABERI 8’DE 

Hasatla başladı 

n VELI-Der Antalya Şube Baş-
kanı Tülin Koç, “Velilerden iste-
nen ihtiyaç listesi gerçekten çok 
uzun ve bu durum aileleri eko-
nomik açıdan büyük bir çıkmaza 

sokuyor. Hatta 
birçok aile, bu 

ihtiyaç listesi-
ni karşılaya-
bilmek için 
kredi çekmek 
zorunda kalı-

yor."dedi. 
n 2’DE 

ANASINIFLARINDA 
LİSTE DAYATMASI!
Anasınıfların 42 kalemden oluşan ihtiyaç listesini karşıla-
makta zorlanan dar gelirli veliler, duruma tepki gösterdi. 
                    BORÇLANMAK ZORUNDA KALIYOR

n 50 YILLIK 
öğretmen Fatma 
Papak, “Her 
öğrenci mutlaka 
yabancı dilini 
geliştirmeli, bir 
müzik aleti kul-
lanabilmeli ve bir branşta spor yapmalı.” 
dedi. n HABERI 2’DE   
 

ALTIN 
ÖGÜTLER

n MURATPAŞA Belediye Başkanı 
Ümit Uysal,  MURGEM’DE gördük-
leri eğitim sonrası üniversite sınavında 
üstün başarı gösteren 7 öğrenciye 10 
bin liralık hediye çeki verdi. n 2’DE 

Uysal’dan başarılı 
gençlere teşekkür

n KONYAALTI Belediyesi ilçe sınırları 
içerisinde yer alan 250 kilometre yay-
la yolunda yenileme çalışması 
yaptı. Başkan Cem Kotan, 
“Vatandaşlarımız bu yaz 
yaylalara rahat bir ulaşım 
sağladı” dedi. n 4’TE 

YAYLAYA YATIRIM

n ESKIHISAR Mahallesi’ne yapılan 
Kadınlar Kahvehanesi'nin açılışında 
konuşan Manavgat Belediye Başkanı 
Niyazi Nefi Kara, “Irmak kenarında 
emekliler kahvehanesi de açacağız. “ 
dedi.  n HABERI 8’DE 
 

Manavgat Kadınlar 
Kahvehanesi açıldı

n MAKINA Mühendisleri Odası (MMO) 
Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. Ibrahim 

Atmaca, öğren-
cileri okullarda 
ciddi tehlikeler 
beklediğini 
söyledi.  Atma-
ca, bu konu-
daki önlemleri 
anlattı. n 3’TE 

Okullara dikkat 
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Velilerin kredi çekmeye 
zorlandığını ifade eden 
Öğrenci Veli Derneği 
(Veli-Der) Antalya Şube 
Başkanı Tülin Koç, An-

talya’da okullarda kayıt parasıyla ilgili 
tartışmalar sürerken, bu kez de okulla-
rın öğrenci velilerinden talep ettiği uzun 
ihtiyaç listeleri gündeme oturdu. Okul 
yönetimi tarafından hazırlanan anası-
nıfı ihtiyaç listesi 42 kalemden oluştu. 
Öğrencinin okulda giyeceği panduf, bir 
paket büyük boy ıslak mendil, bir paket 
peçete listenin en başında yer aldı. Lis-
tenin geri kalanını ise kırtasiye ürünleri 
oluşturdu. Özellikle dar gelirli aileler, 
42 kalemden oluşan ihtiyaç listesini 
karşılamakta büyük zorluk çekiyor. Lis-
tesindeki malzemeler, ailelerin bütçele-
rini ciddi anlamda zorlarken, birçok veli 
duruma tepki gösterdi.

EKONOMİK AÇIDAN BÜYÜK BİR
 ÇIKMAZA SOKUYOR
Öğrenci Veli Derneği (Veli-Der) Antal-
ya Şube Başkanı Tülin Koç, veli-
lerin ciddi ekonomik sıkıntılar 
yaşadığına dikkat çekti. 
Koç,  “Velilerden istenen 
ihtiyaç listesi gerçekten 
çok uzun ve bu durum 
aileleri ekonomik 
açıdan büyük bir 
çıkmaza sokuyor. 
Hatta birçok aile, 
bu ihtiyaç listesini 
karşılayabilmek 
için kredi çekmek 
zorunda kalıyor. 
Bunun yanı sıra, 
ihtiyaç listesi sadece 
bununla sınırlı değil. 
Ayakkabı, çanta, servis 
ve beslenme masrafları 
da işin içine eklendiğinde 
durum çok daha vahim bir hal 

alıyor” dedi. 

MAAŞLARI VELİLER 
ÖDEYECEK

Koç, ihtiyaç listesi-
nin yanı sıra başka 
masrafların da 
velilerden talep 
edilmesinin aileler 
üzerinde daha fazla 
baskı oluşturduğunu 
belirtti. Tasarruf 
tedbirleri kapsa-
mında okullarda 

temizlik görevlisinin 
olmayacağını temizlik 

görevlisinin ücretinin 
de velilere yansıtılacak 

olmasına değinen Koç, 
“Artık temizlik görevlisinin 

maaşını da veliler ödeyecek. Bu durum, 
kamu okullarının parasız eğitim ilkesine 
tamamen aykırıdır. Okulun temel ihti-
yaçları, devlet tarafından karşılanmalı, 
velilerin sırtına yüklenmemelidir,” dedi.

EŞİTSİZLİKLERİN OLUŞMASINA YOL AÇAR
Koç, kamu okullarında eğitim gören 
çocukların temel ihtiyaçlarının devlet 
tarafından karşılanmasının anayasal 
bir hak olduğunu hatırlatarak, bu tür 
uygulamaların eğitimde fırsat eşitsizliği 
yarattığını belirtti. “Dar gelirli ailelerin 
çocukları, bu tür masraflar karşısında 
eğitimden geri kalabilir. Bu da toplum-
da daha büyük eşitsizliklerin oluşma-
sına yol açar. Eğitimde fırsat eşitliği 
ilkesine aykırı olan bu tür taleplerin 
derhal son bulması gerekiyor” sözlerine 
yer verdi. 

ÇOK ZOR DURUMDALAR 
A-4 kağıdına hazırlana ihtiyaç listesine 
veliler de tepki gösterdi. İşte velilerin 
tepkisi: Keziban A.: “Allah yardımcı-
mız olsun, pazartesi başlıyoruz.” Zuhal 
Yiğitoğlu: “Oğluma 3 yıl boyunda bu 
listeyi ben de aldım. Üstüne 4 ıslak 
mendil, 4 tuvalet kâğıdı aldık. Gelecek 
yıl da kızımıza başlayacağız. Kırtasiye-
ler ateş pahası.” Senem Karadağ: “Şaka 
olduğunu düşünüyorum. Sanırım okul 
yönetimlerinin kırtasiye ücretlerinden 
haberi yok.” Seda Kutay: “Bu liste yeni 
değil, her sene alıyoruz.” Aynur B., 
“Şimdi okul listeleri çok kabarık. Alan 
var alamayan var. Okula aidat da veri-
yoruz. Abartıldı, acil önlem alınmasını 
istiyoruz.” İsa Öztürk: “Zamanında ben 
de aldım, Allah herkesin yardımcısı 
olsun.” n ERTUĞRUL GÜN-ÖZEL 

VELİLER İSYANDA
Antalya’da okullarda ihtiyaç listesi dayatması

Kayıt parası ile gündeme gelen okullarda bu kez ihtiyaç listesi tartışması yaşandı. Anasınıfların 
42 kalemden oluşan ihtiyaç listesini karşılamakta zorlanan dar gelirli veliler, duruma tepki gös-
terdi. Veli-Der Antalya Şube Başkanı Tülin Koç, velilerin bütçelerinin aşırı zorlandığını vurguladı. 

YAKLAŞIK 50 yıldır öğretmenlik 
yapan Fatma Papak, eğitim-öğ-
retim sezonu öncesi öğrencilere 
önemli tavsiyelerde bulundu. 
Antalya Özel Nesibe Aydın 
Okulları Müdürü olarak 
görev yapan yarım 
asırlık öğretmen 
Papak, köylerde ve 
gecekondu semt-
lerinde öğretmen-
lik yaptığını ve 
2008 yılından 
itibaren Nesibe 
Aydın Okulları’n-
da öğrenci yetiş-
tirdiğini belirtti. 

YABANCI DİL, 
MÜZİK VE SPOR 
İki kızının da öğretmenlik 
yaptığını ve aile olarak eğitimin 
hizmetinde olduklarını belirten 
Fatma Papak, tüm öğrencilerin 
yabancı dil konusunda kendilerini 
geliştirmelerini tavsiye etti. Dün-
ya’nın globalleştiğini ve artık ya-
bancı dilin hayati önem taşıdığını 

belirten Fatma Papak, “Nesibe Ay-
dın Okulları olarak da buna büyük 
önem veriyoruz. Burada amacımız, 

bu programlarla çocukları bir 
dünya vatandaşı yapmak 

ve gelişimlerini bu 
anlamda sağlamak. 

Yaparak-yaşa-
yarak eğitim 
vermeye 
çalışıyoruz. 
Aynı zamanda 
öğrencileri-
mizin sanatla 
ve sporla da 
mutlaka ilgilen-

melerini tav-
siye ediyorum. 

Yani bir öğrenci 
12. sınıftan mezun 

olduğunda hem aka-
demik anlamda çok başarılı, 

yabancı dilde kendini çok iyi ifade 
eder konumda, mutlaka bir müzik 
aletini kullanabiliyor ve bir spor 
branşında ciddi çaba harcamış 
birey olması gerekiyor” şeklinde 
konuştu. n HASAN YAVAŞLAR 

Yarım asırlık öğretmenden öğrencilere altın öğütler

YETENEKLER GELİŞTİRİLMELİ
50 yıllık öğretmen Fatma Papak, yeni eğitim öğretim yılı öncesi öğrencilere önemli tavsiyelerde bulundu. Papak, 
“Her öğrenci mutlaka yabancı dilini geliştirmeli, bir müzik aleti kullanabilmeli ve bir branşta spor yapmalı” dedi 

Muratpaşa Gençlik Eğitim Mer-
kezi’nde (MURGEM),, gençlerin 
üniversite hayalini gerçeğe dönüş-
türen bir eğitim merkezi olarak bu 
yıl yüzde 87’lik bir başarı oranına 
ulaştı. Toplam 498 öğrenciden 432’si 
üniversiteye yerleşirken, 91 öğrenci 
tercihte bulunmayarak şansını bir 
sonraki yıla bıraktı. 

MURGEM’in en iyi dereceleri-
ni sayısal puan türünde Türkiye 10 

bin 634’üncüsü olan Onur Ege Koç 
ve sözel puan türünde Türkiye bin 
273’üncüsü olan Hazar Selimoğlu 
elde etti. 

Merkezde eğitim almış olan öğren-
cilerden 2’si sözel puan türünde ilk 5 
binlik dilime girerken, toplamda 8 öğ-
renci farklı puan türlerinde ilk 20 bin 
arasında yer aldı. Sözel puan türünde 
MURGEM’in en yüksek sıralamaya 
sahip öğrencisi olan Hazar Selimoğlu, 

Hacettepe Üniversitesi Özel Eğitim 
Öğretmenliği Bölümü’ne yerleşti. 
Selimoğlu’nu, sözel puan türünde 
4 bin 664’üncü olan Selen Onur, 
Akdeniz Üniversitesi Okul Öncesi 
Öğretmenliği Bölümünü kazanarak 
takip ett. Muratpaşa Belediye Başkanı 
Ümit  Uysal, bu başarıyı ödüllendir-
mek amacıyla, sıralamada öne çıkan 
ilk 7 öğrenciye 10 bin lira değerinde 
hediye çeki takdim etti. n İHA 

Uysal’dan başarılı gençlere teşekkür

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi, 
İsmail Baha Sürelsan Konservatuvarı’nda 
2024-2025 sezonu için ön kayıt sürecinin 
tamamlanmasının ardından, yetenek sı-
navları başladı. 50 kişilik, alanında uzman 
eğitmen kadrosuyla, her yıl olduğu gibi bu 
yıl da geniş bir eğitim yelpazesine sahip 
olan İsmail Baha Sürelsan Konservatuvarı, 
Türk Sanat Müziği, Türk Halk Müziği, 
Sahne Sanatları, Halk Oyunları ve Ens-
trüman Eğitimi gibi 5 ana branşta eğitim 
verecek. Antalya Büyükşehir Belediyesi 
İsmail Baha Sürelsan Konservatuvar 
Müdürü Okan Atila, “Kurslarımıza yoğun 
bir katılım var. Online şekilde 3369 kişi 
kayıt yaptırdı. Bu başvuruların 1350 tanesi 
kabul edilecek. Yetenek sınavları tamam-
landıktan sonra, Ekim ayında derslerimiz 
başlayacak ve Ağustos’a kadar sürecek. 
50 eğitmenimiz ve 5 farklı bölümümüz-
le 2024-2025 eğitim- öğretim sezonuna 
hazırız” dedi. 

KONSERLER DÜZENLENECEK
Enstrüman Kursları arasında piyano, gitar, 
keman, bağlama, yan flüt, mandolin, viyo-
lonsel, viyola, ud, kanun, ritim, bateri ve 
ney gibi çok çeşitli kurslar yer alıyor. İcra 
heyetleri başlığı altında bulunan Türk Sa-
nat Müziği İcra Heyeti, Tasavvuf Müziği 
Topluluğu ve Türk Halk Müziği İcra Heye-
ti kurslarına katılım sağlayan öğrenciler 
ise öğrendikleri eserleri Antalya halkı için 
sergileyecek. Koro bölümünde, Türk Halk 
Müziği Kadınlar Korosu, Çoksesli Yetiş-
kinler Korosu, Çoksesli Çocuk Korosu, 
Türk Halk Müziği Gençlik Korosu ve Türk 
Sanat Müziği Çocuk Korosu gibi alt grup-
lar bulunurken, Sahne Sanatları kapsamın-
da ise Modern Dans Çocuk, Modern Dans 
Yetişkin, Yaratıcı Drama, Temel Oyun-
culuk ve Dramatik Yazarlık kursları yer 
alıyor. Ayrıca Halk Oyunları Topluluğu ve 

İBSK Orkestra-
sı gibi topluluk-
lar, hem çocuk 
hem de yetişkin 
gruplarına yö-
nelik eğitimler 
düzenlenecek.  
n BÜLTEN/
ABB

KONSERVATUVARDA 
YENİ DÖNEM HEYECANI

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi Ata-
türk Sanat Eğitim Merkezi (ATASEM), 
2024-2025 eğitim öğretim yılı birinci 
dönem kurs kayıtları 9-13 Eylül tarih-
leri arasında online yapılacak. Her yıl 
binlerce kişiye iş ve meslek kapısı açan 
Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin üc-
retsiz sanat ve meslek edindirme kursları 
ATASEM’lerde birinci dönem kayıtları 
başlıyor. 2024-2025 eğitim öğretim yılın-
da Antalya genelindeki 27 ATASEM kurs 
merkezinde 200 branşta 667 kurs açılacak. 

MESLEKİ, KÜLTÜREL VE SOSYAL KURSLAR 
ATASEM kurslarına kayıt olmak isteyen-
ler 9-13 Eylül tarihleri arasında www.
atasem.antalya.bel.tr adresi üzerinden 
online başvuru yapacak. Online kayıtla-
rını gerçekleştiren kursiyerler evraklarını 
14-20 Eylül tarihleri arasında şahsen 
teslim edecek. Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı’na bağlı Yaygın Eğitim Şube 
Müdürlüğü tarafından gerçekleştirilen 
ATASEM’lerde2024-2025 döneminde is-
tihdama yönelik mesleki ve teknik kurslar, 
sosyal ve kültürel kurslar ile yabancı diller 
ve sanat alanlarında kurslar düzenlenecek. 
n BÜLTEN/ABB

ATASEM’de 
kayıt başlıyor
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MMO Antalya Şube 
Başkanı Atmaca, yeni 
eğitim-öğretim yılının 
açılmasına ve çocukla-
rın okullara dönmesine 

az bir zaman kaldığını ifade ederek, 
toplulukların bulunduğu her bina gibi 
okul binalarının da hem öğrenciler 
hem çalışanlar için birtakım kaza 
riskleri taşıdığına dikkat çekti. Atmaca, 
okullardaki kaza risklerinin, önlemlerin 
eksiksiz alınması halinde, yönetilebilir 
ve bertaraf edilebilir olduğunun altını 
çizerek, “Öncelikle, öğrenciler okullara 
döndükten sonra, yangın ve afet gibi 
birtakım kaza ve afetlere karşı ön hazır-
lık, plan ve tatbikatların ilk günlerde ya-
pılması büyük önem taşımaktadır. Olası 
kazaların bertarafı için bir diğer adım 

ise;ekipman, donanım ve çeşitli ma-
teryallerde bakım, onarım ve testlerin 
zamanında yapılmasıdır. Tüm bunlara 
ilave olarak, yıl boyunca okul yöneti-
cilerince yapılacak gözlem ve uyarılar 
da kaza riskinin bertarafında son derece 
önemli olacaktır” diye konuştu.

ÖNCELİK ÖN HAZIRLIK VE 
TATBİKAT OLMALI
Okullar için en büyük riskin yangın 
riski olduğunu ifade eden Başkan Atma-
ca, “Yangın ya da deprem gibi afetlere 
karşı en önemli önlem, yapılacak ön 
hazırlık ve tatbikatlardır. Bu nedenle 
çocuklar, okullara döner dönmez gerek-
li bilgilendirme, ön hazırlık ve tatbikat 
çalışmalarına zaman kaybetmeden 
başlanması gerekmektedir. Bu konuda 
okul yöneticilerinin gerekli kurum ve 
kuruluşlar ile irtibata geçerek yapacak-
ları hazırlıklar olası risklerin bertara-
fında önemli bir adım olacaktır. Her 
sene okula yeni öğrencilerin katıldığı, 
mevcut öğrencilerin ise bina içindeki 
konumunun değiştiği düşünüldüğünde 
bu hazırlık ve tatbikatların her sene 
tekrarlanması gerektiği unutulmamalı-
dır” dedi.

SÜRGÜLÜ DEMİR KAPI GİBİ 
MEKANİZMALARA DİKKAT
Okulların genelinde sürgülü demir kapı 
benzeri mekanizmaların bulunduğunu, 
zaman zaman çocukların bu mekaniz-
maları oyuncak gibi kullanabildiğini ak-
taran Atmaca, ağır kapı gibi malzeme-
lerin devrilmesinin önemli kazalara yol 
açılabileceğini söyledi. Atmaca, “Bu tür 
kazaları önleyebilmek için yıl boyunca, 
okul yöneticilerince yapılacak gözlem 
ve çocuklara yapılacak uyarılar, son 
derece önemli olacaktır. Sürgülü demir 

kapı gibi mekanizmaların, kaynak ve 
cıvata bağlantılarında deformasyon olup 
olmadığı da kontrol ettirilerek bu gibi 
ağır sistemlerin devrilme riski baştan 
önlenmelidir. Devrilme riski söz konusu 
olan her türlü materyalin sabitlenme-
si, sabitlenenlerin ise bağlantılarının 
sağlamlık kontrolü, kazaların önüne 
geçmede faydalı olacaktır” dedi.    

Klima, kazan ve asansör konularına 
da değinen İbrahim Atmaca, “Okulun 
iklimlendirilmesi klima ile yapılıyorsa 
klimaların bakımı ve temizliği düzenli 
yaptırılmalıdır. Klimaların sağlıklı, 
güvenli ve enerji ekonomik kullanı-
mı için yetkili servislerce yapılacak 
hijyenik bakımları yaptırılmalı, filtre 
temizlikleri ise okul çalışanları tara-
fından yapılmalıdır. Isıtma konusunda 
da okullarda yaygın olarak kullanılan 
kazan sistemlerinin bakım ve periyo-

dik kontrol tedbirleri, okul yöneticileri 
tarafından muhakkak yaptırılmalıdır” 
diye konuştu.

KOKULU TEMİZLİK ÜRÜNLERİ 
KULLANMAYALIM
Hastalıkların çocuklar arasındaki ya-
yılımını önlemede, en önemli tedbirin 
havalandırma olduğunu her fırsatta tek-
rarladıklarını söyleyen Başkan Atmaca, 
“Okulda mekanik havalandırma varsa 
filtreler başta olmak üzere, havalandır-
ma sisteminin bakımları yaptırılmalı. 
Belirli aralıklarla pencereler açılarak 
sınıflar havalandırılmalı. Temizlik için 
kullanılan deterjanlarda kokulu ürünler 
tercih edilmemelidir. Yeterli havalandır-
ma yapılamadığı zaman kokulu ürünler-
deki uçucu organik bileşenler, çocuklar 
tarafından solunmakta ve alerjiye zemin 
hazırlamaktadır” dedi. n DHA 

OKULDA GEREKLİ 
ÖNLEM ALINMALI
MAKİNA Mühendisleri Odası (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, yeni eğitim-öğretim dö-
neminin açılmasına az bir zaman kala, okulların fiziksel durumu ve olası kazaların en aza indirilmesi konu-
sunda yapılması gerekenlerle ilgili açıklamalarda bulundu. Yangın riskinden klima, kazan ve asansörlerin 
bakımına, demir kapı mekanizmalarından havalandırma konularına kadar uyarılarını sıralayan Başkan Atma-
ca, “Okullardaki kaza riskleri, önlemlerin eksiksiz alınması halinde yönetilebilir ve bertaraf edilebilir” dedi.

Antalya’nın Alanya ilçe-
sinde bir sağlık memuru 
evinde ölü bulundu. Olay, 
öğle saatlerinde Mahmutlar 
Mahallesi’ndeki bir apart-
man dairesinde meydana 
geldi. Alanya Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi’nde 
sağlık memuru olarak görev 
yapan Sinan Aktaş’tan (49) 
haber alamayan yakınları 
durumu jandarmaya bildirdi. 
Bunun üzerine evine giden 
jandarma ekipleri, Aktaş’ı 
hareketsiz halde buldu. 
Sağlık ekibinin yaptığı 
kontrolde Aktaş’ın hayatını 
kaybettiği belirlendi. 
Aktaş’ın cansız bedeni 
jandarma ve savcılık ince-
lemesinin ardından Antalya 
Adli Tıp Kurumu’na gönde-
rildi. Aktaş’ın ölüm nedeni 
yapılan otopsinin ardından 
belirlenecek. n İHA 
 

SAĞLIK MEMURU
EVİNDE CAN VERDİ

ANTALYA’da kullanılmayan 
Fatma Nur Çelik Kız Kuran Kur-
su’nda çıkan yangın, itfaiye ekip-
leri tarafından büyümeden sön-
dürüldü.Yangın, dün saat 17.30 
sıralarında Muratpaşa ilçesi Etiler 
Mahallesi 844 sokak üzerinde 
yer alan kullanılmayan 4-6 yaş 
arası Fatma Nur Çelik Kız Kuran 
Kursunun son katında meydana 
geldi. Binanın en üst katından 
duman çıktığını gören mahalle 
sakinleri durumu 112 Acil Çağrı 
Merkezi’ne bildirdi. İhbarla olay 

yerine itfaiye ve polis ekibi sevk 
edildi. Kısa sürede gelen itfaiye 
ekibinden bazıları kapısı kapalı 
kuran kursuna çitlerden atlayarak 
girerken daha sonra ise dış kapı 
kırıldı. Merdiven yardımıyla üst 
kata ulaşan itfaiye ekibi camdan 
içeri girdi. Yoğun bir yangının 
olmadığını fark eden itfaiye ekibi 
15 dakikalık çalışmayla yangını 
söndürürken, duman tahliyesi 
gerçekleştirdi. Ekipler yangını 
söndürdükten sonra dış kapıyı 
kapatmayı ihmal etmedi. n İHA 

BÜYÜMEDEN 
SÖNDÜRÜLDÜ

ANTALYA’da kısa süre önce park ettiği 
aracının yandığı haberini alan araç sahibi, 
itfaiyenin söndürme işlemini çaresiz 
gözlerle izledi.   Olay, Muratpaşa ilçesi 
Altındağ Mahallesi 159 sokak üzerinde 
meydana geldi. Park halindeki 42 D 2788 
plakalı aracın motor kısmından dumanlar 
çıktığını gören vatandaşlar 112 Acil Çağrı 
Merkezini arayarak durumu bildirdi. İhbar-
la olay yerine polis ve itfaiye ekipleri sevk 
edilirken, sokak üzerinde bulunan esnaf ve 
vatandaşlar ellerine aldıkları su kovaları ve 
yangın tüpleri ile araca müdahale etme-
ye çalıştı. Kısa sürede olay yerine gelen 
itfaiye ekibinin müdahalesi ile yangın kısa 
sürede söndürüldü. İtfaiye ekibinin araca 
müdahalesi sırasında araç sahibi aracı park 
ettiği yere geldi. Kısa sürede önce park 
ettiği aracının motor kısmının yandığını 
gören Şemsettin Akyüz isimli vatandaş 
neye uğradığını şaşırdı.   Araç sahibi 
itfaiye ekiplerinin müdahalesini çaresiz 
gözlerle izlerken aracın motor kısmında 
büyük çaplı hasar meydana geldi. n İHA 

ARACIN YANIŞINI 
ÇARESİZCE İZLEDİ   
 

BURDUR merkez Bülent Ecevit Bulva-
rı’nda dün saat 22.00 sıralarında meydana 
gelen kazada Anıl U. (21) yönetimindeki 
15 ADD 509 plakalı motosiklet kent mer-
kezinden Halk Plajı yönüne giderken park 
halindeki Mustafa U.’ya ait 32 HY 948 
plakalı otomobile arkadan çarptı. İhbar 
üzerine olay yerine sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Kazada yaralanan motosiklet 
sürücüsü Anıl U. ile motosiklette yolcu 
olarak bulunan Gamze O. (20) sağlık 
ekiplerinin ilk müdahalesinin ardından 
ambulans ile Burdur Devlet Hastanesi’ne 
götürülerek tedaviye alındı. Otomobil 
sürücüsü Mustafa U. ifadesi alınmak üzere 
polis merkezine götürüldü. Polis kaza ile 
ilgili soruşturma başlattı. n DHA

Hurdaya döndü 

Antalya’nın Manavgat ilçesin-
de jandarmanın gerçekleştirdiği 
operasyonda bin 70 litre bandrolsüz 
kaçak içki ele geçirildi.Manavgat 
ilçesinde Antalya İl Jandarma Ko-
mutanlığı Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele (KOM) Şube 
Müdürlüğü, Manavgat Merkez Jan-
darma Karakol Komutanlığı ekiple-
ri, Manavgat Cumhuriyet Başsav-
cılığı talimatıyla bir depoda arama 
gerçekleştirdi.Ekipler depoda bin 
70 litre bandrolsüz kaçak içki ele 
geçirirken, olayla ilgili adli ve idari 
işlemlere başlanıldı. n İHA

KAÇAK OPERASYONU
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Manavgat Aşağı Hisar Mahallesi 
Hisar Caddesi ve Hükümet Cad-
desi’nin bir bölümünde 36 saat 
boyunca yaşanan elektrik kesin-

tisi, cadde esnafını isyanı noktasına getirdi. 
Kasap, zarar gördü.  başladı. Kasap, market ve 
restoranlardaki gıda ürünleri bozulmaya baş-
ladı. Eczanelerin de ilaçlarında aynı sıkıntıyı 
yaşıyor. Bazı esnaf da jeneratörle idare etmeye 
çalışırken çoğu esnaf 36 saattir gelmeyen 
elektriğin bir an önce verilmesini istiyor. 
İlçenin bir turizm bölgesi olduğunu belirten 
esnaf, bunun turizm bölgesine yakışmayan bir 
durum olduğunu dile getirdi. 

 ETLERİ ATMAK ZORUNDA KALDIK 
 Hisar Caddesi üzerinde kasaplık yapan  Os-
man Kardeş, 36 saattir elektriğin olmaması 
nedeniyle zararlarının çok büyük olduğunu 
belirterek, “Vitrindeki etlerin tamamı bozuldu 
ve attık. İş yerine kokudan girilemiyor, müş-
terilerimize de cevap veremiyoruz. Zararımız 
çok büyük. Bunu da kimin karşılayacağını bil-
miyoruz. Yetkililerden bir an önce elektriğin 
tekrar gelmesi için yardım bekliyoruz” dedi. 

DONDURMALARIMIZ ERİDİ 
Dondurma satan bir esnaf da yaşanan ke-
sintiden dolayı dondurmaların eridiğini ve 
mağduriyet yaşadığını söyledi.  Diğer taraftan, 
Alanya’dan gelen arıza bulma aracı ve arıza 
ekipleri arızanın meydana geldiği yerleri be-
lirleyerek arızayı gidermek için çalışmalarını 
sürdürüyor. n İHA 
  

MANAVGAT’TA  
ELEKTRİK İSYANI

Dondurulmuş gıdalar bozuldu, etler koktu

Manavgat’ın merkezi caddelerinden 3 gündür yaşanan elektrik kesintileri, esnafı isyan ettirdi. Gıda ve 
ilaç satanların bir kısmı ürünlerinin bozulmaması için seyyar jeneratör kullanırken bu imkanı olmayan 
esnaf çaresiz kalıyor. Esnaflar, "Etlerimiz koktu, dondurmalarımız eridi" diyerek tepki gösterdi.

KONYAALTI Belediyesi ilçe sınırları 
içerisinde yer alan yayla yollarında yapılma-
sı gereken yenileme Konyaaltı Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü ekipleri;  Geyikbayırı, 
Hisarçandır, Üçoluk, Yarbaşçandır, Çitdibi, 
Çağlarca, Doyran, Saklıkent, Alimpınarı başta 
olmak üzere bölgedeki tüm yayla yollarında 
gerçekleştirdikleri bakım ve onarım çalışmala-
rı kapsamında bozuk yollar onarıldı. Yolların 
uzun ömürlü olması ve ağır araç trafiğine 
dayanıklı olması için alt temel malzemesi 
döşendi.

YAĞIŞLI HAVADA ZARAR 
GÖRMEYECEK 
Çalışmalar kapsamında ekipler, yolların her 
iki yanına, su birikintilerinin oluşmasını 
engellemek amacıyla drenaj kanalları inşa etti. 
Ekip sorumluları bu sistemin, yağışlı havalar-
da yolun zarar görmesini önlemek amacıyla 
kritik bir rol oynadığını belirttiler. Asfalt 
kaplanan yollar, uzman ekipler 
tarafından kalite ve dayanık-
lılık kontrolünün sağlanma-
sının ardından trafiğe açıldı. 
Ekipler, yol bakım ve onarım 
çalışmalarının bölgedeki 
diğer mahallelerde de yaygın-
laştırılacağını belirtti.

VATANDAŞLARIMIZ BU YAZ 
RAHAT ETTİ
Konyaaltı Belediye Başka-
nı Cem Kotan, Mayıs ayı 

itibariyle başlatılan çalışmaların kısa sürede ta-
mamlandığını ve Antalyalıların yaz aylarında 
yaylalara rahat bir ulaşım sağladıklarını ifade 

etti. Kotan açıklamalarında şu ifadelere yer 
verdi:“Konyaaltı ilçemiz sınırlarında 
yer alan tüm yaylaların yollarını Mayıs 
ayından itibaren başlatılan çalışmalar 
sayesinde kısa sürede yeniledik. 
Halkımızın yaz aylarında yaylalara 
yönelik ulaşımını rahat ve konforlu bir 

hale getirdik. Şu an itibariyle yolu 
bozuk olan bir yayla yolumuz 
bulunmuyor.” 
n BÜLENT ÖNER

KONYAALTI’NDA YAYLA 
YOLLARI YENİLENİYOR

Konyaaltı Belediyesi ilçe sınırları içerisinde yer alan 250 kilometre yayla yolunda yenileme çalış-
ması yaptı. Başkan Cem Kotan, “Vatandaşlarımız bu yaz yaylalara rahat bir ulaşım sağladı” dedi.

MANAVGAT Belediyesi, 
Atatürk Kültür Merkezi’nde 
turizm konaklama sektörünün 
geleceğini şekillendirecek 
önemli bir istişare toplan-
tısına ev sahipliği yaptı. 
Bölgenin turizm sektöründeki 
gelişmeler ve yatırım fırsatla-
rı açısından büyük bir önem 
taşıyan toplantıya, Manavgat 
Belediye Başkanı Dr. Niyazi 
Nefi Kara, belediye başkan 
yardımcıları, Manavgat’ın 
turizm yatırımcıları ve sektör 
profesyonelleri katıldı. Ka-
tılımcılar, turizm sektöründe 
yaşanan güncel gelişmeleri ve 
gelecekteki trendleri değer-
lendirmek, bölgesel sorunları 
masaya yatırmak ve çözüm 
önerileri sunmak amacıyla bir 
araya geldi. Sektör profes-
yonelleri, toplantı sırasında, 
yaşadıkları zorlukları ve 
karşılaştıkları sorunları dile 
getirdi. 

Yatırımcılar, artan maliyet-
ler, sezonluk dalgalanmalar 
ve nitelikli iş gücü eksiklikle-

ri gibi konularda yaşadıkları 
sorunlara değindiler

İŞ BİRLİĞİ İÇERİSİNDE 
OLACAĞIZ
Manavgat Belediye Baş-
kanı Dr. Niyazi Nefi Kara 
ise Manavgat’ın turizm 
potansiyelinin ülke gene-
linde önemli bir yere sahip 
olduğunu vurguladı. Kara, 
“Manavgat doğal güzellikleri, 
tarihi zenginlikleri ve kültürel 
mirasıyla turizmde büyük 
bir avantaja sahip. Bu avan-
tajların sürdürülebilir şekilde 
değerlendirilebilmesi için 
sektördeki paydaşlarla sürekli 
bir iletişim ve iş birliği içinde 
olunması gerekir. “ dedi. Top-
lantıda Manavgat’ın turizm 
altyapısının mevcut durumu, 
turist akışındaki değişimler, 
konaklama tesislerinin perfor-
mansı ve müşteri memnuniyeti 
gibi konular ele alındı. Ayrıca, 
çevre dostu ve sürdürülebilir 
turizm uygulamalarının önemi 
vurgulandı. n İHA 

İlçe turizmi konuşuldu  

Ekim ayından da 
beklenti yüksek
BU yıl gelen turist sayısının eylülün ilk haftası 
itibarıyla 12 milyona ulaştığı Antalya’da, Avru-
palıların güz tatili dönemi olması dolayısıyla 
son yılların en hareketli ekim ayının yaşan-
ması bekleniyor. Akdeniz Turistik Otelciler ve 
İşletmeciler Birliği Başkanı Kaan Kavaloğlu, 
eylülün ilk haftası itibarıyla kente gelen 
yabancı turist sayısının 12 milyona ulaştığını 
söyledi.Geçen seneye göre yüzde 8’lik artış 
olduğuna dikkati çeken Kavaloğlu, “Ortalama 
konaklama süreleri 1 gün kadar düştü. Bu da 
otel doluluklarını negatif yönde etkiliyor. Zor 
bir dönem geçirdik. Türkiye’ye çok konsantre 
Münih merkezli Avrupa’nın üçüncü büyük 
tur operatörü FTI’nın iflası, Avrupa Futbol 
Şampiyonası, Paris olimpiyatları derken bu 
anlamda bakıldığında zor bir sezonu iyi bir 
sezon olarak değerlendirdik.” diye konuştu.
Kavaloğlu, eylülde ortalama 76 bin turistin 
gelmesini beklediklerini ifade ederek, ekim 
ayından çok ümitli olduklarını söyledi.

TURİZM SEZONU UZAYACAK 
Avrupa’da tatil periyotlarının ekim ayına 
denk geldiğini, farklı ülkelerden yapılan 
rezervasyonlarda yoğunluk olduğunu anlatan 
Kavaloğlu, şunları kaydetti:”Almanların güz 
dönemi tatili, Hollandalıların ve Belçikalıların 
tatili peş peşe olacak. Dolayısıyla rekor yılı 
2019 dahil son yılların en iyi ekim ayını geçire-
ceğimizi düşünüyorum. Ekim ayı, temmuz-a-
ğustos dönemine göre daha uygun fiyatların 
olduğu bir periyot. İklim şartlarının da izin 
verdiği takdirde turizm sezonunun kasım so-
nuna kadar uzayacağını bekliyoruz. Havacılık, 
Uzay ve Teknoloji Festivali’nin seçmelerinin 
Antalya’da yapılıyor olması, gastronomi festi-
vali Food Fest, kasımda yapılacak Kültür Yolu 
Festivali gibi etkinlikler deniz, kum, güneş 
dışında turizmin çeşitlendirilmesinde çok 
önemli oluyor.” n AA

ANTALYA’da İdris Özyalçın (24) ile arkadaşı 
Yunus Emre Turhal’ın (36) bulunduğu otomo-
bil, virajı geniş alınca su dolu kanala düştü.
Kaza, saat 14.00 sıralarında Muratpaşa ilçesi 
Yenigöl Mahallesi Kanal sokakta meydana 
geldi. Yollarını karıştıran ve Cırnık Köprüsü’n-
den sokağa giren 34 CEJ 259 plakalı otomobi-
lin sürücüsü İdris Özyalçın, virajı geniş alınca 
otomobil su dolu kanala düştü. İdris Özyalçın 
ile yanındaki arkadaşı Yunus Emre Turhal, aç-
tıkları camdan dışarı çıkıp, kendilerini kurtardı. 

Kazayı görenlerin ihbarıyla adrese polis ve sağ-
lık ekibi sevk edildi. Kısa sürede gelen sağlık 
ekibu, hafif yaralı İdris Özyalçın’ı ambulansla 
hastaneye götürdü. Turhal ise durumunun iyi 
olduğunu belirterek tedaviyi kabul etmedi. Ka-
zayı yara almadan atlatan Yunus Emre Turhal, 
“Burada daha önce de kazalar meydana gelmiş. 
Burada yol dar olduğu için manevrayı alama-
dık. Dönüşte arkadaşım virajı geniş alınca ön 
tekeri suya düşürdü ve otomobil suyun içerisine 
batmaya başladı. 
Arkadaşım camını açıp çıkınca ben de onun ca-
mından dışarı çıktım. Benim camım açılmadı. 
Onun çıktığı yerden çıktım” dedi. n DHA

VİRAJI ALAMADI
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Antalya Ticaret ve Sanayi Odasın-
dan almış olduğum 34-00-21-6357 
plakalı Volvo MARKA ec480dl TİP 
293821 Şasi ve 986791 Motor nolu 
EKSKAVATOR’ e ait İş Makinası 

Tescil Belgesi kaybolmuştur. 
Hükümsüzdür.  

Mert Can SARIKAYA

ZAYİ

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi 2 yıldır Aksu At Çayırı 
Mevkii’nde Uluslararası 
Antalya Yörük Türkmen 

Festivali düzenliyor. Yörük kültürünün 
tanıtıldığı Uluslararası Yörük Türkmen 
Festivali, birbirinden renkli görüntülere 
sahne oluyor. Yörüklerin kıyafetleri ve 
kervanlarıyla renkli görüntüler oluş-
turduğu festivalde, Türk dünyasından 
gelen konuklar, Yörüklerin geleneksel 
kıyafetleri ve halk danslarıyla renkli bir 
atmosfer oluşturuyordu. Ayrıca festi-
valde sahneye çıkan birbirinden değerli 
sanatçılar vatandaşların eğlenmesini 
sağlıyordu. 

NEDENİ ALTINTAŞ TARTIŞMASI MI?
Büyükşehir Belediyesi tarafından Ak-
su’da yapılan en büyük tek festival olan 
Uluslararası Yörük Türkmen Festiva-
li’nin Döşemealtı’nda düzenlenecek 
olması tepki çekti. Büyükşehir Beledi-
yesi yetkilileri festivalin yaşanan yol 
sorunundan dolayı Döşemealtı Karaman 
Piknik Alanına alındığını savunsa da 

son günler Büyükşe-
hir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek ile 
İsa Yıldırım arasında 
yaşanan gerilimin de 
neden olabileceği ileri 
sürüldü.

ULAŞIM VE OTOPARK-
TA SORUN YOKT
Karara itiraz eden ön-
ceki dönem İYİ Parti 
İlçe Başkanı Recep 
Bal, “Ulaşım sorunu 
var diye bizden almış-
lar. Bizim sahamızda 
ulaşım ve otoparkta 
sorun yoktu. Vatandaş-
larımız gayet eğle-
niyordu ve kültürel 
anlamda besleniyordu. 
Birçok yörük aşireti-
nin bulunduğu ilçemizde bu festivalin 
devam etmesi daha iyi olurdu. Son 
günlerde Döşemealtı’nda Korkuteli-An-

talya yolunda kazalar yaşanıyor. Orada 
da aynı sorun yaşanabilir” dedi. 

HER YIL FARKLI BİR İLÇEDE OLACAK 
Eleştirilere cevap 
ceren Antalya Büyük-
şehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı 
Durmuş Ali Arslan, 
bundan sonra festiva-
lin her yıl farklı bir 
ilçede yapılacağını du-
yurdu. Arslan, “Kasıtlı 
bir karar yok. Farkın-
dalık oluşturmak adına 
böyle bir karar alındı. 
Diğer Türk dünyasın-
dan da katılım oluyor. 
Bizim için büyük bir 
medeniyet projesidir. 
3-4 yıl sonra bunu 
tekrar Aksu At Çayırı 
Mevkii’nde yapa-
cağız” açıklamasına 
yerdi. 
n ERTUĞRUL GÜN

YÖRÜK FESTİVALİ
AKSU’DAN ALINDI

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nden tepki çeken karar

Antalya Büyükşehir Belediyesi:  önceki yıllarda Aksu At Çayırı Mevkii’nde gerçekleştirdiği 
Uluslararası Antalya Yörük Türkmen Festivali’ni bu yıl Döşemealtı ilçesinde Düzlerçamı’n-
da düzenleme kararı aldı. Festivale  2 yıldır ev sahipliği Aksulular ise karara tepkili…

DÜZLERÇAMI’NDA 

DÜZENLENECEK 

TÜRK Toraks Derneği Çevre Sorunları 
ve Akciğer Sağlığı Çalışma Grubu’nun, 
Türkiye’de hava kirliliği üzerine yaptığı 
çalışmayı yürüten ekipte yer alan SDÜ 
Araştırma ve Uygulama Hastanesi Gö-
ğüs Hastalıkları Anabilim Dalı’ndan Dr. 
Öğretim Üyesi Merve Erçelik, ülkedeki 
hava kirliliği verilerini değerlendirdik-
lerini açıkladı. Erçelik, konuşmasında, 
“Hava kirliliği özellikle kalp-damar 
hastalıklarına çok fazla neden olabi-
liyor. Tabii ki bunun için toplumsal 
önlemler alınması gerekiyor ama bizim 
bireysel olarak alabileceğimiz önlemler 
de var” dedi.

ISPARTA’DA KİRLİLİK NORMALİN 2 KATI
Isparta’da 2021 yılında 36, 2022 yılında 

31, 2023 yılında da 27 mik-
rogram/metreküp değeriyle 
DSÖ’nün 15 miligram/
metreküp değerinin 2 katı 
veri ölçüldüğünü kaydeden 
Erçelik, kentte yaşayanların 
kirli hava soluduğunu söyle-
di. Hava kirliliğinin sadece 
solunum yolu hastalıklarını 
etkilemediğini anlatan Erçe-
lik, “Kalp damar hastalıkları, 
gastrointestinal (beslenme 
sistemi), deri, üreme sistemi 
hepsini etkiliyor ve hastalık-
lara neden oluyor. Biz göğüs 
hastalıkları özelinde, akciğer 
sağlığı açısından astımlı 

hastaların atak yaşamalarına, KOAH’a, 
akciğer kanserine neden olabiliyor. 
O yüzden hava kirliliğinin farkında 
olmalıyız ve bunu önlemeye çalışmalı-
yız.Bizim de hastalıklarımızın nedenini 
hava kirliliği oluşturuyor. Kişisel araç 
kullanmak yerine toplu taşıma araçları-
nı kullanabiliriz. Isınma sırasında kul-
landığımız maddelerin kalitesine dikkat 
edebiliriz. Özellikle yaz aylarında anız 
yakma hava kirliliğine neden oluyor. İç 
ortamın hava temizliğine dikkat edelim. 
Havamızı kaliteli tutmaya, hava kirli-
liğini önleme, iklim değişikliğine karşı 
durmaya, gelecek nesiller için gerekli 
önlemleri almamız gerekiyor” diye 
konuştu. n DHA

HAVA KİRLİLİĞİ ÖLÜM NEDENİ
SÜLEYMAN Demirel Üniversitesi (SDÜ) Tıp Fakültesi’nden Dr. Öğretim Üyesi Merve Erçelik”Dünya Sağlık Ör-
gütü verilerine göre, son yıllarda gerçekleşen ölümlerin neredeyse yüzde 24’ü hava kirliliğinden oldu” dedi.

SAADET Partisi Antalya İl Başkanı 
Mehmet Fatih Tekin, hükümetin 2025-
2027 Orta Vadeli Program’ını eleştirdi. 
Tekin, “Milletimiz lafa değil icraate ba-
kıyor! Orta Vadeli Program’ın hedeflenen 
sonuçları nedir? Milletimize kan kusturup 
kızılcık şerbeti içtim dedirten basiretsiz 
ekonomi politikalarının sonucunda yeni 
taahhütler, fedakârlığımıza değecek mi? 
Her şeyin yoluna girdiğini varsaydığı-
mızda: Asgari ücret ne olacak? En düşük 
emekli ve memur maaşı kaç lira olacak? 
Alım gücü; barınma ve yeme-içme gibi 
zaruri ihtiyaçları karşılayabilecek mi? 
Milletimiz makro ekonomik istikrar, cari 
dengelenme, döviz rezervlerinin durumu 
kadar bunlarla da ilgileniyor.” dedi. 
n MURAT ŞENTÜRK  

OVP ELEŞTİRİSİ

ANTALYA’DA sıcak hava ve nemden 
bunalanlar, sahillerde yoğunluk oluştur-
du.Meteoroloji 4. Bölge Müdürlüğünün 
verilerine göre, kent merkezinde bugün 
en yüksek sıcaklık 37 derece, nem oranı 
ise yüzde 58 olarak kaydedildi.Sıcak-
tan bunalan kent sakinleri ile turistler, 
Konyaaltı ve Lara sahillerinde denize 
girip serinlemeye çalıştı..Kundu Turizm 
Merkezi’nde bulunan bir oteli yönetimi, 
sıcaktan bunalan tatilcilerini havuza 
attıkları buzlarla serinletmeye çalıştı..
Çeşitli gösteriler ve köpük partisinin de 
yer aldığı etkinlikte misafirlere, havuz 
çevresinde oluşturulan alanlarda buzlu 
meyve ve içecek servisi yapıldı. n AA

SICAĞA KARŞI
BUZLU ÖNLEM

KUMLUCA ilçesinde sabaha karşı 
makilik alanda çıkan yangın, ekiplerin 
müdahalesiyle kısa sürede söndürüldü.
Alınan bilgiye göre, Sarıkavak Mahallesi 
Horozötmez mevkisinde ormana yakın 
makilik alanda henüz bilinmeyen bir 
nedenle yangın çıktı. Kısa sürede yayılan 
alevlere Kumluca Orman İşletme Müdür-
lüğü ekipleri müdahale etti.Yaklaşık bir 
saatlik çalışma sonucu söndürülen yan-
gında yaklaşık 5 dönüm alan zarar gördü. 
Ekiplerin soğutma çalışmaları devam 
ederken, yangının çıkış nedeninin tespiti 
için inceleme başlatıldı. n AA

Makilikte yangın

ALANYA Bilim ve Sanat Merkezi 
tarafından yürütülen ve TÜBİTAK 
4004 Doğa Eğitimi ve Bilim Okulları 
Destek Programı tarafından des-
teklenmeye değer bulunan “Kora-
kesium’dan Alanya’ya Kültürün 
İzinde Bilimin Peşinde” isimli proje 
Alanya’da gerçekleştiriliyor.    
“Korakesium’dan Alanya’ya Kültü-
rün İzinde Bilimin Peşinde” isimli 
proje, 2 Eylül Pazartesi’den itibaren 
Alanya’da eğitim gören 27 öğrenci-
nin katılımıyla başladı. 
Alanya Kaymakamlığı, Alanya 
Belediyesi, Alanya Alaaddin Keyku-

bat Üniversitesi, Alanya Arkeoloji 
Müzesi ve Alanya İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü’nün işbirliğiyle destekle-
nen projenin 6 gün boyunca devam 
edeceği açıklandı.  
Öğrencilerin temel bilimlere, evrensel 
kültürel mirasa, sanata ve doğaya 
ilgilerinin artmasına yardımcı olan, 
gerçek yaşam problemlerine disiplin-
ler arası bakış açısı geliştirebilmeleri-
ni amaçlayan proje, Alanya BİLSEM, 
Alanya Arkeoloji Müzesi, Alanya 
Kalesi, Kızılkule ve Gedevet Yayla-
sı’nda gerçekleştiriliyor.
 n İHA 

 

BİLİMSEL PROJE 



Türkiye’nin anıtsal ahşap 
direkli ve kirişli camileri 
UNESCO Dünya Kültür Mi-
rası listesine alındı. Beyşehir 
Eşrefoğlu Cami (Konya), 

Sivrihisar Ulu Cami (Eskişehir), Afyon 
Ulu Cami, Aslanhane(Ahi Şerafeddin) 
Cami, (Ankara) ve Kasaba Mahmut Bey 
Cami (Kastamonu) gibi ahşap destekli 
camilerin en önemli örnekleri insanlığın 
ortak kültür mirası olarak korunacak. 

KIRDAN KENTE TÜRKİYE’NİN AHŞAP 
DİREKLİ CAMİLERİ
Ancak Türkiye’nin birçok bölgesinde 
benzer yapı örneklerini görmek müm-
kün. Aksaray’ın Eskil ilçesindeki Ulu 
Cami, Burdur’un Çavdır ilçesine bağlı 
Bölmepınar (Dengere) köyü camisi, 
Konya’nın Bozkır ilçesine bağlı Hisarlık 
köyündeki tarihi ahşap direkli cami de 
ilk akla gelenler arasında.

TÜRKİSTAN’DAN ANADOLU’YA, 
TRAKYA’DAN BALKANLAR’A 
13. ve 14. yüzyıldan itibaren Anadolu 
coğrafyasın büyüklü küçüklü kentlerini, 
kasabalarını süslemeye başlayan ahşap 
direkli camiler, Selçuklu, Beylikler ve 
hatta Osmanlı dönemlerinde bir inanç 
yapısı kültürü olarak varlığını sürdürdü. 
Türkistan’dan Anadolu’ya, Trakya’dan 
Balkanlar’a uzanan geniş bir coğrafyaya 
yayılan bu incelikli mimari yapı kültürü, 
inancın, kültürün ve estetiğin bir yaşama 
biçimi olarak varlığını sürdürdüğü dö-
nemlere işaret ediyor. 

ANTİK SÜTUN BAŞLIKLARIN ÜZERİNDE 
YÜKSELEN AHŞAP DİREKLER
Ahşap oyma tekniğinin en incelikli ör-
nekleriyle süslenen, bezeme ve motiflerle 
ibadet mekânlarını aynı zamanda bir kül-
türel aktarım alanına dönüştüren ahşap 

direkli camilerin bir başka ortak özelliği 
de inşa edildikleri bölgelerdeki eski 
kültürlerin mimari parçalarının üzerinde 
yükselmesidir. Afyon’dan Sivrihisar’a, 
Çavdır Dengere köyünden Beyşehir Eş-
refoğlu camilerine birçok tarihi camide 
ahşap direkler Roma ya da Helenistik 
dönemden kalma sütun başlıklarının üze-
rinde yükselir ve çatıları ayakta tutar. 

İÇİNDE ‘KARLIK’ BULUNAN BEYŞEHİR 
EŞREFOĞLU CAMİİ’NİN SIRRI
Anadolu Selçuklu devletinin dağılması 
sürecinde ortaya çıkan beylikler arasın-
da bulunan Beyşehir Eşrefoğlu Beyliği 
döneminde 13. Yüzyılın sonlarında 
tamamlanan Eşrefoğlu Camii, Türki-
ye’deki ahşap direkli camilerin en özgün 
örneklerinden biri olarak biliniyor. Sedir 
ağaçlarından elde edilen ahşap direklerin 
üzerinde yükselen caminin ortasında yer 
alan ve ‘karlık’ adı verilen bölümün iç 
mekânda sağladığı nemin, ahşap malze-
menin uzun yıllar ayakta kalabilmesi için 
üretilen bir çözüm olduğu düşünülüyor. 
Yapının yedi asrı aşan bir süredir ayakta 
durduğu düşünüldüğünde bu özgün çözü-
mün işe yaradığı ortaya çıkıyor. 
Ahşap direkli camilerin bir başka ortak 
özelliği de kubbe kullanımının yaygın ol-
madığı dönemlerde inşa edilmiş olmala-
rı. Genellikle dikdörtgen ya da kare plan 
üzerindeki dört duvarın üzerinde ahşap 
direkler ve kimi zaman antik sütunların 
üzerinde yükselen kırma çatılı camilerin 
inşa geleneği özellikle kırsal yerleşimler-

de yakın tarihe kadar varlığını sürdürdü. 

OSMANLI DÖNEMİNDE KUBBELER 
YÜKSELMEYE BAŞLADI
Osmanlı döneminde kubbeli camilerin 
yaygınlaşmasıyla birçok kırma çatılı 
camiye daha sonraları kubbeler eklen-
di. Bunun yanında kubbelerin kurşunla 
kaplanmasıyla birlikte çoğu kentte adının 
başında “kurşunlu” olan camiler yaygın-
laşmaya başladı. Geçmişte mescit olarak 
da anılan kimi mahalle camilerine mina-
reler eklenmesi de iktidar-mekân, inanç 
ve gelenek oluşturma ilişkisinin çok da 
tartışılmamış tarihini oluşturur. 

İKTİDARIN OTORİTESİNİ VE GÜCÜNÜ 
GÖSTERDİĞİ MEKÂNLAR
Özellikle 16. Yüzyıldan itibaren merkezi 
otoriteyi güçlendirmek isteyen Osmanlı 
yönetiminin kentlerde iktidarın varlığını, 
gücünü ve azametin hissettirebileceği 
alanlar yaratma arzusunun en önemli 
mekânları camileri de kapsayan külli-
yeler oldu. Özellikle 13. Ve 14. Yüzyıl-
larda kentlerin ve çarşıların en önemli 
Bugün birçok kentte bu dönemden sonra 
yeniden düzenlenen çarşı ve meydanların 
izlerini görmek mümkündür. 

AHŞAP DİREKLİ CAMİLER UNESCO 
LİSTESİNDE, PEKİ HALILARI NEREDE?
Ahşap direkli camilerin öne çıkan özgün 
örnekleri, bir grup kültür varlığı olarak 
artık dünya kültür mirası listesinde. Mi-
mari geleneğin vazgeçilmez bir parçası 
olan geleneksel Türk dokumaları, bu ca-
miler için de tamamlayıcı unsurdu. Türk 
halı ve kilimlerinin camilere gelmesi de 
bir tür vakıf geleneğinin sonucuydu ve 
gürültüsüz, gösterişsiz, telaşsız, ağır-
başlı bir kültüre işaret ediyordu. Yazılı 
olmayan geleneğe göre ölen her kişinin 
tabutunun üzerine konulan bir kilim ya 
da halı, camiye vakfedilmiş sayılıyordu. 
Bir başka deyişle öbür dünyaya intikal 
eden kişi, son yolculuğuna bir halı ya da 
kilimin altında, içine doğduğu kültürü 
üzerinde taşıyarak uğurlanıyordu. 
Camiye gelen halı ve kilimler de yüzler-
ce yıldır ibadethanelerin yazgı malze-
mesi olarak bu kültürün yaşatılmasını 
sağladı. 

CAMİLERİ KORE YÜNÜYLE DOKUNAN 
MAKİNE HALILARI KAPLIYOR
Ne yazık ki dünya mirası olarak kayıt 
altına alınan ahşap direkli camiler bugün 
içindeki halı ve kilimlerden mahrum 
edilmiş durumda. Bugün UNESCO 
listesine kaydolan camilerimizin ze-
minleri tek tip makine halılarıyla kaplı. 
Çoğunlukla Güney Kore, Yeni Zelanda 
ya da Avustralya’dan ithal edilen yünler 
ya da sentetik ipliklerin kullanılmasıyla 
üretilen halılar tarihi ya da yeni yapılmış 
camilerin zeminlerini kaplıyor. 

SELÇUKLU DÖNEMİ TÜRK HALI SANATI 
BU CAMİLERDE YAŞADI
Ahşap direkli camiler aynı zamanda 
geleneksel Türk dokuma kültürünün en 
önemli örneklerinin de muhafaza edildiği 
inanç yapılarıydı. Bugün UNESCO 
Dünya Kültür Mirası listesinde yer alan 
camilerden biri olan Beyşehir Eşrefoğlu 
Camii’nin halıları, Selçuklu döneminde 
Anadolu’nun en önemli üretim ve ihraç 
ürünleri arasında sayılan dokumalarının 
devamı olarak gösterilir. 

EŞFEROĞLU CAMİİ’NDE BULUNAN 
GÖRDES DÜĞÜMLÜ HALILAR
Alman asıllı Amerikalı Türk ve İslam 
Sanatı uzmanı RudolfMeyerRiefstahl 
(1880-1936), 1930 yılında Beyşehir 
Eşrefoğlu Camii’nde Gördes düğümü 
ile dokunmuş 3 parça halı bulmuştu. Bu 
halılar o yıllardan Konya Mevlana Müze-
si’ne getirilmiştir. 1900’lerin başlarında 
Konya Alaeddin Camii’nde bulunan 
halıların benzeri olan Eşrefoğlu Camisi 

halılarının renk ve motifleri olağanüs-
tü etkileyicidir. Halılardaki motiflerle 
Selçuklu saraylarında kullanılan bezeme 
ve süslemeler arasındaki benzerlikler 
dikkat çekicidir. Bir kültürün, mimari-
den dokumaya, ibadethaneden konuta 
yaşamın hemen her alanına yansımasıdır 
bunun adı. Bugün yitirilen bütünlük işte 
tam da budur. 

ANADOLU’DAN ESKİ KAHİRE’YE İHRAÇ 
EDİLEN FUSTAT HALILARI
Yine benzer dönemde eski Kahire’de 
bulunan ve “Fustat halıları” adıyla litera-
türe geçen bir dizi halının da Selçuklu 
dönemine ait olduğu ortaya çıkmıştı. 
Fustat, Eşrefoğlu Camii ya da UNESCO 
miras listesine dâhil edilen diğer ahşap 
direkli camilerin de inşa edildiği dönem-
lerde Anadolu’dan ihraç edilen dokuma 
ürünlerinden olan Fustat halıları, 13. İla 
15 yüzyılların izlerini taşır. Olağanüstü 
etkileyicilikteki kırmızı, mavi, yeşil ve 
sarı tonları ile özgün motiflere sahip Fus-
tat halıları, üretildikleri dönemin Anado-
lu’su hakkında birer belge niteliğindedir. 

CAMİLERDEN BUDİST MANASTIRLARINA 
TÜRK DOKUMA KÜLTÜRÜ
Benzer şekilde Tibet Halıları olarak 
anılan halı grubu da Anadolu’dan ihraç 
edilen Selçuklu Türk halıları arasında 
gösterilir. Prof. Dr. Oktay Aslanapa’nın 
da yayınladığı Tibet halı grubu, 12-14 
yüzyıllar arasına tarihlendirilir ve Ti-
bet’te Budist manastırlarında bulunduğu 
için bu adla anılır.

ÇİMENİNDEN KOYUNA, YÜNDEN 
DOKUMAYA, YAŞAMDAN KÜLTÜRE
Zamana meydan okuyarak günümüze 
ulaşabilen inanç yapılarının fiziki mekân-
larını korumayı başarabilsek de o mekân-
ların ruhuna sinen dokuma kültürünü ne 
yazık ki yaşatıp koruyamadık. Bugün 
birçok kentte bu köklü dokuma kültürünü 
yaşatmak için çeşitli projeler, çabalar var 
ancak çimenin koyuna, koyunun yüne, 
yünün ipliğe, ipliğin dokumaya, doku-
manın ise sanata ve kültüre dönüştüğü bu 
yaşama biçimi zamanın dişlileri arasında 
öğütülüp gitti. 

TARİHİ CAMİLER GELENEKSEL 
HALILARIYLA YAŞATILMALI
Türkiye’nin en güzel ve etkileyici ahşap 
direkli camilerinin, Ankara Polatlı’da 
bulunan Gordion antik kentiyle birlikte 
UNESCO Dünya Kültür Mirası listesine 
girmesi çok önemli bir adım. İnşa edil-
dikleri dönemden 20. Yüzyılın sonlarına 
kadar yüzlerce yıldır özgün Türk halı ve 
kilimleriyle birlikte varlığını sürdüren 
tarihi camilerin zeminlerinin de özgün 
dokusuna geri döndürülmesi gerekir. 
Bir kültürün yeniden ihyası, ancak onun 
özgünlüğünü koruyarak yaşatabilmekle 
mümkün olur… n YUSUF YAVUZ 
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TARİHİ 
CAMİYE 
MAKİNA 
HALISI

UNESCO listesine 
giren Eşrefoğlu 
Camii’ndeki tarihi 
halılar ne oldu?

Türkiye’nin en güzel ve etkileyici ahşap direkli camilerinin, Ankara Polatlı’da bulunan Gordion antik kentiyle birlikte UNESCO Dünya Kültür Mirası listesine girmesi 
çok önemli bir adım. İnşa edildikleri dönemden 20. Yüzyılın sonlarına kadar yüzlerce yıldır özgün Türk halı ve kilimleriyle birlikte varlığını sürdüren tarihi camilerin 
zeminlerinin de özgün dokusuna geri döndürülmesi gerekir. Bir kültürün yeniden ihyası, ancak onun özgünlüğünü koruyarak yaşatabilmekle mümkün olur… 

Ankara 
Aslanhane 
cami 

Eşrefoğlu Cami

Geleneksel dokuma geleneği ürünü halı 
ve kilimler camilerde yakın tarihe kadar 

varlığını sürdürdü
Eşrefoğlu detay

Kastamonu Kasaba Mahmut Bey Camii

Minare kelimesinin kökeni, Arapça 
‘menâre’ kelimesine dayanıyor. Işık ve 
ateş çıkan yer anlamına geliyor. Sıra-
sıyla 9. ve 10. yüzyıllarda kurulan Türk 
devletleri olan Karahanlılar ve Gazne-
lilerin mimarisinde minarelerin ayrı bir 
yeri vardır. Eski Türkistan ve İran’da 
minarelerin bugünkünden farklı olarak 
bir caminin bitişiğinde değil, bağımsız 
olarak inşa edildikleri ve daha çok 
gözetleme ve haberleşme aracı olarak 
bir tür deniz feneri gibi kullandıkları 
biliniyor. Bir nevi ışık ve ateş çıkan yer 
anlamının en uygun olduğu kullanım 
biçimi. Karahanlı ve Gazneliler ile 
onların devamı niteliğindeki Selçuk-
luların inşa ettikleri minareler mimari, 

sanatsal ve estetik yönlerden bugün 
hala aşılabilmiş değildir. 
İran çöllerini geçen kervanların yolla-
rını bulabilmesi için şehirlere yüksek 
ışık kuleleri, yani minareler dikilmişti. 
Bugün bu minarelerin birçoğu hala 
varlığını sürdürüyor. 
Anadolu’nun her bölgesinde minare 
mimarisinde değişik üsluplar göze 
çarpıyor. Bugün geçmişten gelen her 
kültür mirasını toptancı bir anlayışla 
Osmanlı’ya bağlayarak geçiştirme 
kolaycılığı bir yana minareler bulun-

dukları bölgenin geçmişine ait birer 
mimari ve kültürel belge niteliğinde. 
Örneğin Diyarbakır’daki Ulu Cami’de 
bulunan köşeli minareler bize Suriye 
etkisini anlatırken Konya’daki İnce Mi-
nareli Medrese Türkistan’a işaret eder.
Aslında mimari, yeme içme, müzik ve 
kültürel aktarımda genel olarak “halk-
ların değil, coğrafyanın” belirleyici bir 
etkisinin olduğunu bugün daha iyi an-
lıyoruz. Kısacası coğrafyanın sunduğu 
olanakları halklar kendi zamanlarının 
tanıklığında geleceğe aktarıyor. 

Gaziantep minareleri de Anadolu’nun 
özgün mimari kültür mirasının bir par-
çası. İslamiyet döneminde Selçuklu, 
Zengi, Memlük, Dulkadirli ve Osmanlı 
egemenlikleri arasında el değiştirip 
duran Ayıntap’ın dini yapılarında bu 
dönemlerin izlerini görmek mümkün. 
İşgallere de kahramanlık öykülerine 
de tanıklık eden Gaziantep minare-
leri kentin ortak belleği olan mimari 
yapılar arasında. İncelikli taş işçiliği-
nin yansıdığı Gaziantep minarelerinin 
gövdelerinde kullanılan çiniler, zengin 
kabartmalar, mukarnaslar ve taş 
motifler geçmişin kültürel zenginliğini 
bugüne taşıyor… 
n YUSUF YAVUZ 

IŞIK SAÇAN KULELER
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Antalya’da binlerce taraftarın 
maç bilet fiyatlarına isyanı 
devam ediyor. Taraftarlar 
özellikle sosyal medya 

hesaplarından yöneticilerin paylaşım-
larının altına yorum yaparak seslerini 
duyurmaya çalışıyorlar. Geçtiğimiz 
günlerde kulübün hesaplarının yoruma 
açılmasının ardından taraftarların daha 
çok yorum yaptığı ve seslerini daha 
gür duyurmaya çalıştıkları görüldü. 
Taraftarlar yorumlarında en çok bilet 
fiyatlarının makul bir seviyeye çekilme-
sini talep etti. 

TAKIM VE ŞEHİR BİRBİRİNDEN KOPTU
Trendyol Süper Lig’in 3. haftasında Ha-
tayspor’u 3-2 ile geçen Antalyaspor’da 
tribünler yine boş kalmıştı. Antalyaspor 
yönetimi katılımı arttırmak için bilet 
fiyatlarına yaklaşık 200 TL indirim 
uyguladığı 33 bin taraftar kapasiteli Co-
rendonAirlines Park’taki maçı 5 bin 5 
bin 500 civarında taraftar takip etmişti. 
Taraftar ise kale arkasının 150-200 TL 
arasında değişmesini talep ediyor.
Bilet fiyatlarından dolayı takım ve 
şehrin birbirinden koptuğunu ifade eden 
Murat Çetindere, “Taraftarlar ile kulüp 
arasında ciddi mesafe oluştu. Son 1 

yılda olmayacak her şey başımıza geldi. 
Demirspor maçından önce mümkünse 
son antrenmanı taraftara açılıp, bilet 
fiyatlarını makul seviyeye indirilsin” 
dedi. 
Barış Yıldırım: “Başkanımız bilet fiyat-
larını düşürsün dolu tribünlerle beraber 
itici güç olalım.” Murat Yeşilyurt, 
“Yönetin bu şehri, bu çocukları, bu 
aileleri tribünlerde Antalya’ya destek 

vermesini istiyorsa bilet fiyatlarına bir 
indirim gerek.
Taraftara önem verilmelidir.”

ADANADEMİRSPOR MAÇINDA BİR 
SÜRPRİZ YAPMAYA HAZIRLANIYOR
Antalya Körfez gazetesinin ulaştığı 
kulüp yönetiminin taraftardan gelen bu 
isteğe duyarsız kalmayacağı öğrenildi. 
Yönetimin 16 Eylül Pazartesi günü 

oynanacak olan Adana Demirspor ma-
çında bir sürpriz yapmaya hazırlanıyor. 
Alınan bilgiye göre bilet fiyatlarında 
yeni bir düzenlemeye gidilecek. 
Ayrıca kadınlara, öğrencilere ve engel-
lilere yüzde 50 indirim uygulanacağı 
öğrenildi. Diğer taraftan şehit ve gaziler 
ise maçlara ücretsiz girebiliyor. 
n ERTUĞRUL GÜN- ÖZEL 
HABER

MAÇ BİLETLERİNDE 
İNDİRİM HAZIRLIĞI 
Taraftarlar maç biletlerinde indirim isteklerini her fırsatta dile getiriyor. Antalyaspor yönetimi 
ise 16 Eylül’de oynanacak olan Adana Demirspor maçında bir sürpriz yapmaya hazırlanıyor. 
Antalya Körfez gazetesinin ulaştığı bilgilere göre; bilet fiyatlarında yeni bir düzenlemeye gidi-
lecek. Ayrıca kadınlara, öğrencilere ve engellilere yüzde 50 indirim uygulanacağı öğrenildi.

Engelli bireylerin sosyal hayata ka-
tılımını desteklemek ve yaşamlarını 
kolaylaştırmak amacıyla önemli hizmet-
lere imza atan Kepez Belediyesi, özel 
bireylerin istek ve taleplerine de büyük 
özen gösteriyor.  Bu kapsamda, Kepez 
Belediyesi, engelli Seyahat Aslan 
Yavuz’un hayalini gerçekleştirdi. Kepez 
İletişim Merkezi’nin WhatsApp ihbar 
hattına ulaşan Yavuz, engelli bir birey 
olduğunu, belediyenin yüzme havuzunu 
kullanıp kullanamayacağını sordu. “Ben 
de yüzebilir miyim?” diyen Yavuz’un, 

bu talebi üzerine belediye ekipleri hızla 
harekete geçti. Ancak, yüzme havuzunu 
kullanabilmesi için bazı prosedürlerin 
yerine getirilmesi gerekiyordu. Ya-
vuz önce,  belediyenin engelli aracı 
ile Fevzi Çakmak Mahallesi’ndeki 
evinden alınarak, sağlık kontrolleri için 
Kepez Belediyesi Sağlık Merkezi’ne 
götürüldü. Sağlık Merkezi’nin güler 
yüzlü personeli tarafından işlemleri 
kısa sürede tamam-
lanan Yavuz, yine 
belediyenin engelli 
aracı ile Adnan 
Menderes Olimpik 
Yüzme Havuzu’na 
ulaştırıldı. Başvuru 
işlemleri tamamla-
nan Seyahat Aslan 
Yavuz, havuzu kul-
lanmak istediği gün 
ve saat aralıklarını 
da kendi isteğine 
göre belirledi. Yüz-
me hayali gerçek-
leşen kadın,  yine 
belediyenin engelli 
aracı ile sağlık 
ekipleriyle beraber 

evine bırakıldı. 

BELEDİYEDEN ANINDA CEVAP 
Kepez Belediyesi’nin gösterdiği ilgiden 
çok memnun olduğunu dile getiren 
Seyahat Aslan Yavuz, “Ağrılarıma iyi 
geleceğini ve sağlığım açısından faydalı 
olacağını düşündüğüm için yüzmek 
istedim. Bunun için belediyenin What-
sApp hattına ‘Ben de yüzebilir miyim?’ 

diye yazdım. Anında cevap aldım. ‘Siz 
istersiniz de biz yapmaz mıyız? diye 
gelen bu samimi ve sıcak cevap benim 
çok hoşuma gitti. Ertesi gün beni ara-
yıp, evimden alabileceklerini söylediler 
ve söz verdikleri gibi geldiler” dedi. 
Yavuz, sağlık kontrollerinin oldukça 
özenli bir şekilde gerçekleştirildiğini 
belirterek, “Tahlillerim yapıldı, bu 
süreçte bana çay bile ikram ettiler. Daha 
sonra yüzme havuzuna başvurum ya-
pıldı. Havuza nereden girip çıkacağımı 
öğrendim. Tüm işlemlerim çok hızlı bir 
şekilde tamamlandı. Açıkçası bu kadar 
kısa sürede olmasını beklemiyordum” 
diye konuştu. 

BAŞKAN KOCAGÖZ’E TEŞEKKÜR
Hizmetten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Yavuz, “Kepez Belediyesi’nin 
tüm ekibine çok teşekkür ederim. Ger-
çekten çok ilgililerdi. Özellikle Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’e 
ayrıca teşekkür etmek istiyorum.
 Güzel bir ekip oluşturmuş ve onlarla 
çok güzel çalışıyor. Umarım bundan 
sonra da daha da güzel hizmetlere imza 
atarlar” dedi.  
n BÜLTEN/KEPEZ BELEDİYESİ 

Engelli vatandaşın hayali gerçek oldu
Kepez İletişim Merkezi’nin 
WhatsApp ihbar hattına ulaşan 
Seyahat Aslan Yavuz, engelli 
bir birey olduğunu, belediyenin 
yüzme havuzundan yarar-
lanmak istediğini belirterek, 
“Bende yüzebilir miyim” dedi. 
Kepez Belediyesi, engelli 
vatandaşın yüzme hayalini 
gerçekleştirmek için, tüm en-
gelleri ortadan kaldırdı. 

VOLEYBOL Efeler Ligi’nde ikinci 
sezonuna hazırlanan Alanya Beledi-
yespor’un başantrenörü Serkan Oğuz, 
play-off ve Avrupa hedefi için kadrolarını 
güçlendirdiklerini söyledi.. Geçen sezon 
belirledikleri play-off hedefine ulaştık-
larını, Avrupa kupaları şansını ise küçük 
şanssızlıklarla kaybettiklerini ifade eden 
Oğuz, “İlk kez geçen yıl yer aldığımız 
ligde ilk hedefimiz play-off’lara kalmaktı. 
Sonra da Avrupa’ya gitmeyi çok istiyor-
duk ama tecrübesizlik mi, şanssızlık mı 
diyelim bilemiyorum. Play-off’larda ilk 
maçımızı 3-2 kaybettik. İkinci maçımızda 
ise ligin en skorer oyuncusu Saadat’ın 
trafik kazası geçirmesi ve onsuz sahaya 
çıkmamız sonucu planlarımız altüst oldu. 
O maçı da 3-2 kaybederek Avrupa şansını 
yitirdik. Ama yine de sahada pes etmeyen 
bir takım vardı.” değerlendirmesinde 
bulundu.

HEDEFİMİZ AVRUPA
Efeler Ligi’nde geçen sezon iyi maçlar 
çıkardıklarını anlatan Oğuz, Avrupa’ya 
gidemeseler de belirledikleri hedefe ulaş-
tıklarını kaydetti.Bu sezon da hedeflerinin 
aynı olduğunun altını çizen Oğuz, şöyle 
konuştu: “Hedefimiz play-off, sonra da 
Avrupa’ya gitmek. Bunun için de oyuncu 
kalitemizi güçlendirdik. Takımdaki 6 
oyuncumuzla tekrar anlaştık. Pasör, 
pasör çaprazlarımızı koruduk. Kaptanı-
mız Emin Gök ve orta oyuncumuz Uğur 
Kılınç ile de anlaştık. Romanya’dan, 
Bursa’dan, Akkuş Belediyespor’dan, 
Hatay’dan, Develi’den ve Arkas’tan 
oyuncularla eksik gördüğümüz bölgelere 
transferlerimizi yaptık.”Oğuz, ligdeki 
yüksek bütçeli 6 takımla geçen yıl başa 
baş mücadele ettiklerini, bunu bu sezon 
da başaracaklarına inandığını dile getirdi.

GEÇEN YILA GÖRE DAHA İYİYİZ
Oğuz, bu yıl play-off’lara gidememeleri 
durumunda bunun bir başarısızlık olarak 
gözükmemesi gerektiğini aktararak, “Bu, 
sporda var. Bütün takımlar şampiyonluğa 
oynar ama bir takım şampiyon olur. Amaç 
eksiklerimizi çözüp yola devam etmek. 
Biz de bu sezon için bunu yapmaya çalış-
tık. Kadromuza takviyeler yaptık. Geçen 
yıla göre daha iyi olduğumuzu düşünüyo-
rum. Forma rekabeti olan bir kadrom var. 
Bu konuda da çok çok rahatım.” ifadele-
rini kullandı.
Oğuz, Türkiye Kupası ve hazırlık maçla-
rıyla lig hazırlıklarını sürdürdüklerini dile 
getirerek, taraftarlara da çağrıda bulundu.
Taraftar desteğinin bu sezon daha fazla 
olması gerektiğini belirten Oğuz, “Geçen 
sezon her maçta taraftarlarımızın desteği-
ni daha fazla hissettik. Ancak bunun çok 
daha fazla artması gerekiyor. Taraftar-
larımızla ruhen birleşmek istiyoruz. Bu 
birleşmeyle de rakip takımlara daha fazla 
baskı kurabiliriz.” diye konuştu.
Amaçlarından birinin de voleybolu sev-
direbilmek olduğunun altını çizen Oğuz, 
“Sürdürebilir bir voleybol amaçlıyoruz. 
Bunun için de kadromuzda en az 2-3 
Alanyalı sporcu olsun istiyoruz.” değer-
lendirmesinde bulundu. n AA

KADROSUNA 
GÜVENİYOR

ISPARTA’da beyin tümörü teşhisi ile 
tedavi gördüğü hastanede hayatını kay-
beden karate sporcusu 8 yaşındaki Enes 
Gündaşlı anısına düzenlenen Türkiye 
Yıldızlar Takım Karate Şampiyona-
sı, Isparta’nın ev sahipliğinde başladı.
Şampiyonanın açılış gününe Isparta Valisi 
Aydın Baruş, Türkiye Karate Federasyo-
nu Başkanı Aslan Abid Uğuz, Gençlik 
ve Spor İl Müdürü Murat Çağrı Kaya, 
Karate Federasyonu Isparta İl Temsilcisi 
Kadir Karakaş ve Enes Gündaşlı’nın aile-
si katıldı. Yaklaşık 700 genç karatecinin 
katıldığı şampiyonada, Türkiye’nin farklı 
illerinden ve önde gelen spor kulüplerin-
den sporcular kıyasıya mücadele ediyor. 
Genç yaşta spora gönül vermiş olan Enes 
Gündaşlı’nın adını yaşatmak ve onun 
azmi ile bağlılığını anmak amacıyla dü-
zenlenen şampiyona büyük ilgi gördü. 
Turnuvanın ilk gününde yapılan açılış 
seremonisinde, genç sporcu Enes Gün-
daşlı’nın ruhu için Kuran-ı Kerim tilaveti 
ve dualar okundu. Açılış seremonisinin 
ardından başlayan müsabakalarda kara-
teciler yeteneklerini sergilemeye başladı. 
İlk gün yapılan müsabakalarda dereceye 
giren sporcular, kupa ve madalyalarını Is-
parta Valisi Aydın Baruş ve diğer protokol 
üyelerinden aldı. Türkiye Yıldızlar Takım 
Karate Şampiyonası 7 Eylül’de sona 
erecek. n DHA

Isparta’da karate 
şampiyonası başladı
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Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından bu 
yıl üçüncüsü düzenle-
nen Foodfest Antalya 
Gastronomi Festiva-

li’nin ilk etabı, Alanya’da tropikal 
meyve hasadı ile başladı. Etkinlik-
te, Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek ve Alanya 
Belediye Başkanı Osman Tarık 
Özçelik ağaçtan avokado topladı. 
Avokado bahçesinde, ilçede yetişti-
rilen tropikal ürünlerin tanıtımı da 
yapıldı. Hasadın ardından katılımcı-
lara coğrafi işaretli fıstıklı limonata 
ve tropikal meyve ikramı yapıldı.
38 TROPİKAL TÜR VAR 
Hasat etkinliğinde konuşan Başkan 
Muhittin Böcek, Antalya’nın turizm 
ve tarım potansiyelini birleştiren 
bir etkinliği gerçekleştirmekten 
duyduğu memnuniyeti dile getirdi. 
Başkan Böcek, “. Antalya’mızda 
700 bin yatak kapasitesi ile yılda 
yaklaşık 26 milyon turiste hizmet 
veriyoruz ancak aynı zamanda bu 
verimli topraklardan elde edilen 
ürünlerle de ekonomimize büyük 
katkı sağlıyoruz. Bu nedenle turizm 
ve tarım birbirinden ayrılamaz. İlk 
festivalde zeytin ve üzüm hasadı 
ile başladık, bugün ise Alanya’da 
avokado ve diğer tropikal meyvele-
rin hasadını yapıyoruz. Alanya, 38 
tropikal meyve türünün üretildiği bir 
bölge olarak ön plana çıkıyor ve bu 
potansiyeli tüm dünyaya tanıtmak 

istiyoruz” diye konuştu.
ALANYA TARIMDA İLERİ 
Alanya Belediye Başkanı Osman 
Tarık Özçelik de Antalya Büyük-
şehir Belediyesi ile iş birliği içinde 
Alanya’nın turizm ve tarım potansi-
yelini en üst seviyeye çıkarmak için 

çalıştıklarını belirtti. 
Başkan Özçelik, “Belediye 

başkanlığına aday olduğumda 
Alanya’nın turizm ve tarım alanında 
en yüksek seviyeye ulaşması için 
çalışacağımı söylemiştim. 

Bugün burada, Antalya Büyük-

şehir Belediye Başkanımız Sayın 
Muhittin Böcek’in de desteğiyle, bu 
hedefimizi gerçekleştirme yolunda 
önemli bir adım atıyoruz. Alan-
ya’nın tanıtımına katkı sağlayan 
bu etkinlik için kendisine teşekkür 
ediyorum” dedi. n DHA 

YEMEK FESTİVALİ 
HASATLA BAŞLADI
‘GELECEK Antalya’ mottosuyla düzenlenen 3. Foodfest Antalya Gast-
ronomi Festivali’nin ilk etabı Antalya’nın Alanya ilçesinde başladı.

MANAVGAT’TA Kadınlar Kah-
vehanesi faaliyete geçti.  Açılış 
törenine Manavgat Belediye Baş-
kanı Dr. Niyazi Nefi Kara, CHP 
Antalya Milletvekili Aykut Kaya, 
CHP Manavgat İlçe Başkanı Oykun 
Başar, belediye başkan yardımcıları, 
STK temsilcileri, oda başkanları, 
muhtarlar, basın mensupları ve çok 
sayıda vatandaş katıldı. Törenin 
ardından, açılışa katılan vatandaş-

lar kahvehanede sunulan çeşitli 
ikramların tadına baktı. Kadınlar 
Kahvehanesi’nin açılışı, Eskihisar 
Mahallesi’nde büyük bir memnu-
niyetle karşılandı. Bölge sakinleri, 
böyle bir mekânın varlığının, sosyal 
etkileşimi artıracağına ve kadınların 
toplum içindeki görünürlüklerini 
katkı sağlayacağına olan inançlarını 
dile getirdi. Kahvehane, geniş otur-
ma alanları, çocuk oyun alanları ve 

çeşitli sosyal etkinliklerin düzenle-
nebileceği bölümlerden oluşuyor.   
EMEKLİLER KAHVEHANESİ DE 
AÇILACAK 
 Açılış töreninde konuşan Manavgat 
Belediye Başkanı Dr. Niyazi Nefi 
Kara, projenin önemine ve amaç-
larına vurgu yaptı. Başkan Kara, 
“Açılışlarımıza devam edeceğiz. 
Sizlerin talepleri bizlere ulaştık-

ça, gücümüz yettiğince devam 
edeceğiz. 3 tane halk plajı açtık, 
dördüncüsü ve beşincisi için yer 
hazırlıklarını yapıyoruz. Irmak ke-
narına Emekliler Kahvehanesi’ni de 
açacağız. Kent lokantalarımızda da 
son aşamalara geldik. Gece gündüz 
çalışıyoruz. Tek derdimiz halkımı-
zın gülümsemesi, siz gülümseyin 
biz mutlu olalım. Hayırlı olsun” 
ifadelerini kullandı.  n İHA 

Manavgat Kadınlar Kahvehanesi açıldı
Manavgat Belediyesi tarafından, Eskihisar Mahallesi Barış Manço Parkı’nda hayata geçirilen Kadınlar Kahveha-
nesi’nin açılışı yapıldı. Başkan Niyazi Nefi Kara, “Irmak kenarına Emekliler Kahvehanesi’ni de açacağız.” dedi

Muratpaşa Belediye Başkanı Ümit Uysal, 
Zabıta Haftası dolayısıyla düzenlenen 
etkinlikte, kentin düzen ve güvenliğini sağ-
layan zabıta teşkilatıyla bir araya gelerek yıl 
dönümlerini kutladı. 198 yıl önce kurulan 
zabıta teşkilatının 1-7 Eylül tarihleri ara-
sında kutlanan Zabıta Haftası kapsamında 
düzenlenen buluşmada, Başkan Uysal 
zabıta ekipleriyle pasta kesti.Başkan Uysal, 
etkinlikte yaptığı konuşmada, Muratpa-
şa’da güvenli ve huzurlu bir yaşam ortamı 
sağlanmasında zabıta ekiplerinin önemli bir 
rol oynadığını vurguladı. Zabıta teşkilatının, 
her koşulda büyük bir özveri ve kararlılıkla 
görev yaptığını belirten Başkan Uysal, “Za-
bıta, belediyemizin en görünür yüzlerinden 
biri. Sizler, her gün sahada halkımızla iç 
içesiniz. Kentin düzenini, esnafın kurallara 
uymasını, halk sağlığını ve güvenliğini 

sağlayan zabıta teşkilatımız, belediyemizin 
adeta gözü kulağıdır” dedi.Başkan Uysal, 
konuşmasının sonunda zabıta ekiplerinin 
198 yıllık köklü geçmişiyle toplum için 
önemli bir hizmet sunduğunu ifade ederek, 
tüm zabıta çalışanlarına teşekkür etti ve 
başarılarının devamını diledi. Kutlama, 
pasta kesimi ve hatıra fotoğrafı çekiminin 
ardından sona erdi. DHA 

ZABITALAR BULUŞTU 

GEÇİRDİĞİ rarahatsızlık sonucu 
iki gözü birden kapanan, görme-
mesine rağmen elinden fırçasını 
bırakmayıp el yordamıyla birçok 
eser üreten ressam Fatma Türköz 
Özerkan’ın eserleri sanatseverle 
buluşturuldu. Antalya Sanatçılar 
Derneği (ANSAN) Güzel Sanat-
lar Galerisi’nde açılan ‘Bir Kısmı 
Körü Körüne’ isimli sergiye sanatçı 
ve sanatseverlerin ilgisi yoğun 
oldu, serginin kurdelesini ANSAN 
Başkanı Cahit Çakcıl, hayatta 
olmayan ressam Fatma Türköz 
Özerkan’ın eşi Alp Özerkan birlik-
te kesti. 
DUYGU YÜKLÜ KONUŞMA
Alp Özerkan, ressam eşi Fatma 
Türköz Özerkan’ın azmine ve yete-
neğine övgüler yağdırırken duy-
gulu anlar yaşadı. Gözleri yaşaran 
Özerkan, “Bu sergi, sevgiyle ve 
sabırla yaratılan eserleri bir araya 
getiren özel bir buluşma noktası 
oldu” dedi, sözlerin şöyle sürdür-
dü;”Eşim Fatma Türköz Özerkan, 
görme yetisini kaybetmesine 
rağmen iç dünyasındaki renkleri 
ve ışığı tuvale taşımayı sürdürdü. 
Eşimin eserleri, onun yaşadığı 
zorluklara rağmen hayata olan 
bağımlılığını ve güzellikleri, görme 
yetisini yitirse bile hissedebilme 
gücünü yansıtıyor. 
Eserlerdeki her bir fırça darbesi de 
hayatındaki bir anısını, bir düşün-
cesini, duygularını yansıtıyor. Her 
bir eser, onun sanat yolculuğunun 
bir izidir.” n DHA 

Gözleri kapandı
yine de yılmadı

KEPEZ Belediyesi’nin 
düzenlediği kültür etkinlik-
leri ilçenin dört bir tarafında 
devam ediyor. Etkinlikler 
kapsamında, Dokuma Park’ta 
Survivor Çocuk Oyunla-
rı yarışması düzenlendi. 
Çocuklar çok sevdikleri dev 
şişme balon parkında kıyası-
ya yarışmanın keyfini yaşadı. 
Ailelerde çocuklarının heye-
canlı mücadelesini büyük bir 
ilgiyle izledi. Kepez Beledi-
yesi çocuklara özel bir başka 
etkinliği de Gülveren Mahal-
lesi’nde düzenledi. Parklar 
Şenleniyor etkinliği Yeşilyurt 
ve Gülveren Mahallesi’nin 
çocuklarını bir araya getirdi. 
Muhsin Yazıcıoğlu Parkı’n-
daki eğlenceli aktiviteler, 
palyaçolar, yüz boyama, 
animasyon gösterileri ve 
sevimli maskotlarla daha da 
renklendi. 
n  BÜLTEN/ KEPEZ 
BELEDİYESİ 

Çocuklar için
özel eğlence


